



溫哥華 • 維多利亞或惠斯勒 • 落基山 • 班夫 • 露 易絲湖 豪華 7 天

(團號 TOUR CODE: YRJ7)

出發日期 Departure date

12/17, 18, 21, 22, 26, 27, 2022

1/21, 22, 3/18, 19, 2023

行程介紹 Itinerary

第一天：原居地 - 溫哥華

★加國內陸航班：提取行李後，於3號行李帶集合

★國際航班：提取行李後，於接機大廳“木頭人雕像”集合

送溫哥華精選市區遊 (約 3.5 小時；限下午 1 點 30 分前與導遊會合的客人)：最 TOP 景點全網羅 - 市中心、史丹利公園、加拿大廣場、國際會議中心、冬奧會聖火盆等。乘特色漁港小渡①從英吉利灣至格蘭威爾半島，欣賞兩岸如畫風景！

**** 可安排西雅圖接送及黃刀鎮北極光行程，請聯繫我們查詢**

Day 1: Hometown - Vancouver

★Domestic: At Claim Belt #3 after luggage pick up

★International: Arrival Hall “Welcome Figures” after luggage pick up

Bonus Complimentary City Tour (approx. 3.5 hrs; limited to guests meeting our tour guide before 1:30pm) covering top attractions such as Downtown, Stanley Park, Canada Place, etc. Exclusive! Bonus Mini Ferry Ride* to Granville Island.

**** Contact us for more information on Seattle transfers and Yellowknife Aurora Viewing**

住宿溫哥華酒店 Accommodation in Vancouver

第二天：請選擇 維多利亞一天遊(YRJ6/7-J) 或 惠斯勒雪山一天遊(YRJ6/7-W)

溫哥華-卑斯渡輪-維多利亞-內港-布查特花園-溫哥華(包渡輪及花園門票)

早上乘坐卑斯渡輪經喬治亞海峽前往溫哥華島。到達後遊覽卑斯省首府 - 維多利亞市。穿過同濟門和唐人街。之後前往維多利亞內港、省議會大樓、百年紀念公園、比根山公園、世界最長高速公路的起點處“零哩碑”等景點。親臨世界聞名的布查特花園。隨後乘坐渡輪返回溫哥華。

或 溫哥華-海天公路-惠斯勒-纜車③-溫哥華(包纜車門票)

踏上加西最漂亮的海天公路，途經馬蹄灣、加國第三高的順龍瀑布及斯闊米什鎮，抵達世界聞名滑雪度假勝地 - 惠斯勒。參觀2010年冬奧會場地，於惠斯勒村內觀光及購物。乘坐

擁有2項世界紀錄的頂峰登山纜車③，自行體驗最新的頂峰吊橋，群山之顛飽覽如畫雪景。可免費借用雪上步走鞋④，體驗雪上健行的樂趣。

Day 2: SELECT Victoria 1 Day OR Whistler 1 Day

Vancouver-BC Ferries-Victoria-Inner Harbour-Butchart Gardens-Vancouver (Ferries & Garden Adm Incl.)

Depart for Vancouver Island by ferry and capture the spectacular scenery en route. After passing by Chinatown, visit Beacon Hill Park's remarkable Mile "0", Legislative Buildings, and explore other significant heritage architectures surrounding the Inner Harbour. Visit the world famous Butchart Gardens before returning to Vancouver.

OR Vancouver - Sea to Sky Highway - Whistler - Gondola③ - Vancouver (Sightseeing Gondola Adm Incl.)

Drive along the Sea to Sky Highway. Pass by Horseshoe Bay, Shannon Falls, and Squamish, arrive at Whistler- host of 2010 Olympic Winter Games. Ride the Whistler Mountain Gondola and Peak2Peak③. Relax at the mountain and the village. Delight yourself with an exciting experience of snowshoeing for FREE④.

住宿溫哥華酒店 Accommodation in Vancouver

第三天：溫哥華 - 基洛納 - 歐墾娜根湖 - 酒莊 - 鮭魚灣 (餐：午晚)

早上乘豪華旅遊車，沿加拿大橫貫公路，經菲沙河谷前往卑斯省葡萄酒之鄉 - 基洛納，探秘印地安傳說中湖怪出沒的歐墾娜根湖。參觀著名酒莊，品嚐金牌有機葡萄酒和加拿大特產冰酒。住宿鮭魚灣。

Day 3: Vancouver - Kelowna - L. Okanagan - Winery - Salmon Arm (Meals: L/D)

Start our journey via the trans- Canada highway; pass through Fraser valley, and head east for Kelowna, the heart of the Okanagan Valley and home to world-class vintners. At Lake Okanagan, let us listen to its legendary story and search for the lake monster "Ogopogo". Visit one of the most renowned wineries before settling down at Salmon Arm in the evening.

住宿 Hotel: Prestige Harbourfront Resort or similar 豪華鮭魚灣湖畔度假酒店或同級

第四天：鮭魚灣 - “最後一口釘” - 纜車(門票) - 硫磺山溫泉浴*(自費) - 班夫風情小鎮 (早午晚)

前往崇山峻嶺之間的飛鷹坳，遊覽太平洋鐵路東西接駁處打下最後一口釘的地方。途經一號公路最高點 - 羅渣式坳，穿過優鶴國家公園，進入加拿大歷史最悠久的班夫國家公園。經城堡山、硃砂湖、弓河等，乘坐班夫纜車(門票)登上山頂，360 度俯瞰落基群山和湖泊。傍晚於仍保留十九世紀建築特色的班夫風情小鎮自由活動。更可安排自費前往享受硫磺山溫泉浴(成人\$9.25；耆英/小童[65+/3-17 歲] \$8；另加稅)。

Day 4 : Salmon Arm - The “Last Spike” - Banff Gondola (adm) - Sulphur Mtn. Hot Springs* (optional) - Banff (B/L/D)

Proceed to Eagle Pass and visit the “Last Spike” of the transcontinental railway connecting the east and the west. Travel through the Rogers Pass. After a thrilling gondola ride (adm) to the summit, captivated by the majestic Rocky Mountains. Next, discover the town of Banff within the country’s first national park. Immerse your body in the soothing Banff Sulphur Mountain hot springs (optional: Adult - \$9.25; Senior / Child[65+/6-15 yrs] - \$8 plus applicable tax). Overnight at Banff.

酒店 Hotel: Elk + Avenue or similar 或同級

可安排酒店升等 Hotel upgrade available: 5★露易絲湖堡壘酒店 Fairmont Chateau Lake Louise ★更可特價升等至湖景房 Further upgrade to Lakeview room at promotional rate

第五天：班夫國家公園 - 露易絲湖 - 踏雪賞景* - 維能市(午晚)

清晨經城堡山，來到有“落基山藍寶石”美譽的露易絲湖。靜謐的湖泊在宏偉山峰及壯觀的維多利亞冰川的環抱下展現四季變換的景致。如癡如醉的美景更令人感覺置身於世外桃源。湖畔充滿古典維多利亞色彩的露易絲湖堡壘酒店常常遊人如織。冬季如天氣許可，團友更可在結冰的湖面上享受雪上健行的樂趣。傍晚入住維能市。

Day 5: Banff National Park - Lake Louise - Snowshoeing* - Vernon (L/D)

Journey to the Lake Louise, often referred as the “Jewel of the Rockies.” The panoramic view of magnificent snow-capped mountains surrounding the emerald colour of the lake attracts millions of visitors worldwide. If weather permits, you may enjoy snowshoeing experience on ice surface of the scenic Lake Louise. Settle down at Vernon in the evening.

酒店 Hotel: Prestige Vernon or similar 或同級

第六天：維能市 - 甘露市 - 參場 - 菲沙河谷 - 溫哥華(早午)

抵達花旗參之都 - 甘露市。此地年日照時間超過 2000 小時。前往加西唯一 GMP 認證參廠參觀並瞭解花旗參的品種及種植生產過程。經昔日淘金小鎮希望鎮，傍晚返抵溫哥華。

Day 6: Vernon - Kamloops - Ginseng Factory - Fraser Valley - Vancouver (B/L)

Head west for the BC interiors and arrive at Kamloops, a city with over 2000 hours of sunshine per year. Visit the only GMP certified Ginseng factory in West Canada and learn about the amazing healing power of Ginseng. After passing by Hope and Hunter’s Creek, arrive in Vancouver in the late Afternoon.

第七天：溫哥華 - 原居地

上午可自由活動或參加溫哥華奧萊禮物選購(限半日以上溫哥華自由活動時間及預定下午 3 點以後離開的客人)：離團前直達溫哥華亞瑟格蘭名品奧特萊斯，之後前往溫哥華國際機場，結束愉快的旅程

**** 可安排西雅圖接送及黃刀鎮北極光行程，請聯繫我們查詢**

Day 7: Vancouver - Hometown

Enjoy a free day or join the bonus **Vancouver Outlet Shopping** (limited to guests with at least half free day in Vancouver and depart after 3:00pm). Transfer to Vancouver Airport afterwards

**** Contact us for more information on Seattle transfers and Yellowknife Aurora Viewing**

漁港小渡*，硫磺山溫泉*，雪地健行* 等活動安排視乎天氣及季節而定，如有調整，恕不另行通知

Operations of False Creek Ferries*, Banff Sulphur Mountain Hotsprings*, Snowshoeing* and etc. are seasonal and weather-permitting; subject to change without notice.